
  
 

 

25.06.2024 Tarihinde Gerçekleştirilen, 2023 Yılına ait Olağan Genel Kurul Toplantısında Sorulan 
Sorular ve Cevapları   

 
1. Soru: Yeni yapılan Dilovası fabrikasının kapasitesi ve çalışması ile bilgi verebilir misiniz? 

 
Barış Göktürk (Divan Başkanı): Arsasını satın alarak inşaatını tamamladığımız Dilovası Çelik 
Servis Merkezimiz faaliyete başlamıştır. Yeni teknoloji makine ve ekipmanlar ile üretime hazır 
hale getirilmiştir. Bu tesis ile üretim kapasitemiz %100 arttırılmıştır. Hatta sadece ilave makine 
ve ekipman alımı ile bu kapasiteyi daha da arttırılabiliriz. Ancak ülkemizde artan faiz oranları 
nedeni ile yatırım iştahının azalması ve yurtdışı pazarlarda yaşanan daralmalar nedeni ile şu 
an tam kapasite çalışamıyoruz. Piyasada yaşanan durgunluğun azalması halinde büyümemiz 
için yeterli kapasiteye sahibiz. 

 
2. Soru: Dilovası Çelik Servis Merkezinin Değerlemesi bilançoya yansıdı mı? 

 
Barış Göktürk (Divan Başkanı): Gayrimenkul değerlemesi için yıl sonu resmi değerleme 
yaptırılıp bilançoda hesaplaması revize edilebilir. Tesisimizin tam kapasite çalışmaya 
başlamasını ve hem ciroya hem de kâra olumlu katkı sağlamasını temenni ediyoruz. 2019 
yılında halka arz sürecinde 3 önemli hedefimiz var idi.  
 
1-Ürün çeşitliliğinin sağlanması: Takım Çeliği ve Alaşımlı Çeliğin cirodaki payının arttırılması 
sağlandı. 
2-İhracata başlanması ve burada ivme kaydedilmesi: ABD’de şirket kuruluşu ve bu sayede 
ihracatın cirodaki payı %12 seviyelerine ulaştı. Almanya’da şu an şirket kuruldu. Buranın da 
aktif hale getirilerek ihracat artışının desteklenmesini sağlamak istiyoruz. 
3-İhracatta ve yurtiçi piyasada büyüyen şirketin devamlılığı açısından kapasite artışına 
gidilmesi ve bu aşamada Dilovası Çelik Servis Merkezinin açılması. 
 
Bu gelişmeler kapsamında tesisimiz açılmıştır. Ancak 2023 yılında yaşanan faiz artışları ve 
talep daralması nedeni ile kapasite artışının olumlu etkisin bu yıl pek göremedik. 2024 ‘te 
bunun olumlu yansımalarını görmeyi temenni ediyoruz. 
 

3. Soru: 2024 yıl sonu itibari ile Ciro hedefiniz nedir? 
 
Barış Göktürk (Divan Başkanı): 2024 yıl sonu hedefimiz Kap sisteminde açıkladığımız Finansal 
Sonuç Bültenimizde de belirttiğimiz üzere toplam satış gelirlerinde %30 ve üzeri hedefliyoruz. 
2023 yılı ülkece yaşadığımız büyük deprem afeti, küresel tarafta yaşanan yüksek faizler ve 
ülkemizde de aynı şekilde artan enflasyon ve buna bağlı yüksek faiz ortamlarının mevcut 
olduğu bir yıl oldu. O yüzden hedeflerimizi ulaşılabilir olmasına dikkat ediyoruz. 
 

4. Soru: Dikey entegrasyona geçip haddehane kurmayı planlıyor musunuz? 
 
Barış Göktürk (Divan Başkanı): Biz yüzey işleme yapıyoruz. Çelikhane kurmanın çok karlı 
olmadığını düşünüyoruz. Türkiye’de yaklaşık 25-30 adet çelikhane var. Bunların Karlılık 
düzeyleri bizden daha yüksek değil. Biz ürün yelpazesinde çeşitliliği sağlayarak ülke 
ekonomisinin normale dönmesi ile 2022’nin karlılık oranlarına geri dönmeyi ve tam kapasite 
çalışmayı hedefliyoruz. Türkiye’den ve yurtdışından istediğimiz zaman ürün stoğuna 
ulaşabiliyoruz.  1976’dan beri kendi işimizi büyüterek ilerliyoruz. Bundan sonra da kendi 
alanımızda işimizi geliştirerek ve çeşitlendirerek ilerlemeyi düşünüyoruz 



  
 

 

5. Soru: Yeni pazar arayışınız var mı? 
 
Barış Göktürk (Divan Başkanı): ABD’de daha önce hiç ihracatımız yoktu. Orada şirket kurarak 
ihracatımızı belli bir seviyeye taşıdık. Şimdi De Almanya’da şirket kuruduk. Amacımız burayı 
faal hale getirerek Avrupa pazarında ihracatımızı arttırmak. Almanya ‘da ilk etapta depo 
kiralayarak ilerlemeyi düşünüyoruz. 
 

6. Soru: Tahvil ihracı düşünüyor musunuz? 
 
Barış Göktürk (Divan Başkanı): Şu an tahvil ihracı düşünmüyoruz.  Faizlerin bu kadar yüksek 
olduğu bir ortamda şu an için tahvil ihracı çok uygun olmadığını düşünüyoruz. 
 

7. Soru: Stokları azaltmayı düşünüyor musunuz? 
 
Barış Göktürk (Divan Başkanı): Bizim için normal stok değerleri 4 aylık ciromuzun 
stoklarımızda olması gereken seviyedir. Stoklarımızda bu seviyeleri dikkate alarak gerekli 
planlamaları yapıyoruz. 
 
 


